

سيرة ذاتية (C.V)



- المعلومات الشخصية:

- الاسم: رنا إبراهيم أحمد
- البريد الإلكتروني: ranaad83@gmail.com
- الهاتف المحمول: 096623706
- اللغات: عربية، إنكليزية،

- المؤهلات والشهادات العلمية:

- إجازة جامعية في الطب البشري- جامعة تشرين 2007
- ماجستير طب مخبري- جامعة دمشق 2012
- بورد سوري- طب مخبري 2017

- المراتب العلمية والمهام الإدارية:

- محاضر في جامعة الأندلس منذ عام 2017
- تدريس الجانب العملي لمواد التشريح والفيزيولوجيا والكيمياء الحيوية والسريرية والأحياء الدقيقة والدمويات والمناعة والأعراض والتشخيص بالإضافة للجانب النظري لمادة علم المناعة ومادة الكيمياء الحيوية الطبية . تدريس الجانب العملي لمادة الاحياء الدقيقة لطلاب الطب البشري والجانب النظري والعملي لمادة التشخيص المخبري والاحياء الدقيقة في مدرسة التمريض والمعهد الطبي في جامعة تشرين
- الاشراف على مشاريع تخرج لطلاب الطب البشري

- النشر والاعمال العلمية:

1. مستويات الخضاب الجنيني HBF عند مرضى فقر الدم المنجلي في اللاذقية، سوريا. 2020 (Research J. Pharm and Tech)
2. انتشار الحصيات المرارية عند مرضى فقر الدم المنجلي في اللاذقية، سوريا. 2020 (Research J. Pharm and Tech)
3. دراسة مسحية لقصور الدرق الولادي في مشفى الأطفال والتوليد في اللاذقية، سوريا. 2020. (Research J. Pharm and Tech)
4. تقييم انتشار العصيات سلبية الغرام المسببة لإنتانات العمل الجراحي وحساسيتها للصادات الحيوية في مشفى المواساة الجامعي، دمشق، سوريا 2018 (Research J. Pharm and Tech)
5. انتانات العصيات الزرق عند مرضى الحروق في مشفى المواساة الجامعي، دمشق، سوريا 2016 (Journal of Chemical and Pharmaceutical Sciences)

- الرؤيا:

..... النهوض بأي دولة لا يتم إلا من خلال الارتقاء بكوادرها علمياً وأخلاقياً.....

Curriculum Vitae (CV)



• **Personal Information:**

- Name: Rana Ibrahim Ahmad.
- E-mail: ranaad83@gmail.com
- Mobile: 096623706
- Languages: - Arabic - English

- **Qualifications and Academic Background:**

- Master's degree in Laboratory Medicine, Faculty of Medicine, Damascus University, 2012.
- BSc in medicine ,Tishreen University/2007
- Syrian Board certification in Lab diagn.2017
- PCR certified to detect genetic variations/2018

• **Academic ranks and administrative tasks:**

1. Lecturer
2. teaching expertise for Immunology and Medical Biochemistry in faculty of medicine (Al Andalus Private University). Practical teaching expertise for Clinical Chemistry - Medical Biochemistry- hematology and Immunology – anatomy and physiology- Bacteriology and virology in faculties of medicine, dentistry and Pharmacy (Al Andalus Private University)
3. Practical teaching expertise for microbiology in faculty of medicine and nursing school (Tishreen University)

• **Publications and Scientific Work:**

1. Fetal Hemoglobin (HbF) levels in Sickle cell anemia patients in Lattakia, Syria.
Research J. Pharm. and Tech. 13(7): July 2020
2. The Prevalence of gallstones in patients with Sickle cell anemia in Lattakia-Syria.
Research J. Pharm. and Tech. 13(8): August 2020
3. Neonatal Screening for Congenital Hypothyroidism at Obstetrics and Pediatrics
Hospital in Lattakia, Syria. Research J. Pharm. and Tech. 13(6): June 2020
4. Evaluation of the Gram-Negative Bacilli Causing Surgical-Site Infections and their
Sensitivity to Antibiotics in Al- Mowasat Hospital, Damascus, Syria. Research J.
Pharm. and Tech 2018
5. Pseudomonal infections in patients with burns in Al- Mouasat Hospital in Damascus –
Syria. Journal of Chemical and Pharmaceutical Sciences
2016
6. Supervising many graduation projects in the Faculty of Medicine, Al-Andalus
Universities.